
Formentera modifica l’ordenança d’ús i aprofitament de les platges

Avui s'ha celebrat la sessió plenària ordinària del mes de juny de 2017 del Consell de
Formentera. El Ple ha aprovat amb els vots a favor de l'equip de Govern i l'abstenció de la resta
de grups la "proposta d'aprovació inicial de la modificació de l'ordenança municipal d'ús i
aprofitament de les platges i zones de bany de Formentera".

  

La consellera de Medi Ambient, Daisee Aguilera, ha explicat que amb aquesta modificació es fa
extensiva la vigència de la normativa a tot l'any per poder fer retirada d'embarcacions també
"durant els mesos d'hivern, que és quan hi ha més temporals". Fins ara la normativa només era
aplicable a la temporada d'estiu i no es podien fer aquestes actuacions amb agilitat, sinó que es
necessitava la col•laboració de Costes, segons ha argumentat.

  

D'altra banda, el canvi de la normativa permet que els animals, com gossos o cavalls, puguin
accedir a la platja en horari de mínima afluència, abans de les 9.00 del matí i després de les
20.00 h. L'ordenança específica de manera concreta l'ús dels canals d'entrada i sortida
d'embarcacions a les platges, queda prohibida la varada en les platges amb el abalisament
establert, "així no obstruiran el normal funcionament del canal que ha de ser per embarcar i
desembarcar persones", ha afegit Aguilera. En aquest sentit, per motius de seguretat els
banyistes no podran accedir al canal.

  

Regulació del kite-surf
La modificació recull la regulació del kite-surf que es podrà practicar durant els mesos d'hivern
a les platges de Formentera, sempre que no causen molèsties a altres usuaris. A l'estiu però la
seva pràctica queda restringida," ja que necessiten ocupar un gran espai a l'arena i pot posar
en risc la seguretat dels altres usuaris de la platja", segons la consellera. Per això durant la
temporada de bany, només podran practicar aquest esport si ho fan des d'una embarcació a
més de 200 metres de la costa.

  

Tanca pel parc infantil de Ses Bardetes
A més, dues proposicions del Grup Socialista han rebut el suport unànime de tot el plenari. Una
relativa a la instal•lació d'una tanca de protecció al perímetre del Parc Infantil de ses Bardetes.
L'altra relativa a la millora de l'enllumenat públic a la zona de l'Hospital i el Centre de Dia.
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Per últim, també s'han aprovat amb els vots a favor de l'equip de Govern i del PSOE de dues
mocions d'urgència, una presentada pel Grup Socialista per demanar la creació d'una oficina
d'Atenció al Consumidor a Formentera. L'altra presentada per Gent per Formentera per donar
suport a la proposició de llei sobre la protecció de la mar mediterrània dels danys que puguin
produir la recerca d'hidrocarburs i altres minerals enviada a les corts generals, després de la
seva aprovació al Parlament balear, i que el Govern de l'estat "ha vetat".

  

Declaracions institucionals
El ple també ha aprovat dues declaracions institucionals. Una a favor dels drets del col•lectiu
LGTBI i la segona relativa al procés d'acollida de persones refugiades

  

Compareixença
El conseller de Presidència, Hisenda i Medi Rural, Bartomeu Escandell, ha comparegut avui
davant el ple per donar de les gestions realitzades a les seves àrees. Pel que fa a la gestió
econòmica Escandell ha destacat que "una gestió acurada i responsable d'aquesta situació ens
ha permès arribar a una situació de pressupost estabilitzat al voltant dels 22 milions d'euros
anuals, dins els quals hi ha capacitat d'inversió amb recursos propis, una qüestió fonamental
per a un lloc turístic com Formentera".

  

Pel que fa al camp, el conseller ha destacat que "el projecte de Fons de Terres ja ha complit
dos anys". I que gràcies a la col•laboració entre la Cooperativa del camp i el Consell de
Formentera, s'han aconseguit l'adhesió de més d'un milió i mig de metres quadrats de terres de
cultiu que no estaven treballades. Escandell també ha parlat sobre la importància de la
protecció dels recursos pesquers. Per últim, el conseller ha parlat sobre la importància de
mantenir una illa segura i ha agraït als cossos de seguretat i inspecció la feina que fan.
"Aconseguir una illa amb un paisatge cuidat i on la gent s'hi trobi tranquil•la i segura és una
assegurança de vida", ha declarat.
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